
Protokół Nr 43/22 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

27 września 2022 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XLIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XLIII Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, Panią Wójt, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Panią Mecenas z kancelarii prawnej, 

Panią z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 12 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie przewodniczący rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XLI sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

 



NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XLI Sesji Rady 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4.  Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XLII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniela Rudak 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XLII Sesji Rady 

Gminy został przyjęty większością głosów. 

 

Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – uzupełniła informację dot. spotkania w sprawie EUWT, modernizacji sceny  

w GOK w Tuplicach i modernizacji ośrodka zdrowia. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się o koszt wymiany okien w ośrodku zdrowia i jaka 

firma to wykonuje – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że wymiana okien to koszt ok. 

78.360,00 zł oraz 4.500,00 zł za badanie stratygraficzne. Wymianę oraz badanie 

przeprowadza firma zewnętrzna, wybrana w postępowaniu ofertowym. 



Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się o spotkanie w ZZO Marszowie – Pani Wójt 

odpowiedziała rademu, że tematem spotkania było bieżące funkcjonowanie zakładu oraz 

budowa spalarni odpadów. Następnie radny Jagodzki zapytał się jaki jest koszt budowy 

spalarni – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że obecnie są rozmowy, nie są znane ceny 

inwestycji. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się o spotkanie w Starostwie Powiatowym w Żarach – 

Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że spotkanie dotyczyło transportu publicznego w powiecie 

żarskim. 

 

Ad 6. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, następnie zapytał się czy Pani Wójt 

chce dodać coś do informacji. 

 

Pani Wójt Katarzyna Kromp – poinformowała, że Referat ds. Gospodarki Komunalnej został 

doposażony w nowy sprzęt, ale nadal jest problem z zatrudnieniem. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do przedstawionej 

informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącego Komisji 

Społecznej Pana Ryszarda Jasińskiego o przedstawienie informacji z posiedzenia Komisji 

Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – przedstawił informację  

z posiedzenia Komisji Społecznej. 

 



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie informacji ze wspólnych prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego 

posiedzenia komisji stałych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 9. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie informacji z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że w I półroczu 

2022 r. komisja odbyła pięć kontroli, a radni po zakończonych kontrolach zostali zapoznani  

z ich wynikach, a wnioski i zalecenia zostały przyjęte przez głosowanie nad nimi. 

 

Ad 10. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w I półroczu 2022 r.  

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższą 

informację, a następnie poprosił o komentarz Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów – 

sekretarz gminy. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że uchwały są 

realizowane zgodnie z podjętymi zapisami, a niektóre uchwały zostaną zrealizowane do końca 

bieżącego roku. 

 

Ad 11. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych i pracowników podległych 

Wójtowi. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – przedstawiła radnym informację na temat 

złożonych oświadczeń majątkowych przez pracowników podległych Wójtowi. Pisemna 

informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – przedstawił radnym informację na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez radnych, jednocześnie poinformował, że informacja z Urzędu Skarbowego 

jeszcze nie wpłynęła i zostanie przedstawiona na następnej sesji. Pisemna informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

 



Ad 12. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższą 

informację, a następnie poprosił o komentarz Panią Anetę Kamińską-Prenetę – skarbnik 

gminy. 

 

Skarbnik Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że informacja 

szczegółowo została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej. Poza tym Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze wydało  

w tej sprawie pozytywną opinię. 

 

Ad 13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy nie otrzymał żadnej interpelacji/zapytania.  

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie 

zadania organizacji zbiorowego transportu publicznego na obszarze powiatu 

żarskiego 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Skarbnik Panią Anetę Kamińską-

Prenetę. 

 

Skarbnik Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku z brakiem 

pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/246/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Żarskiemu na dofinansowanie zadania organizacji zbiorowego transportu 

publicznego na obszarze powiatu żarskiego. 

 

b) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2022 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 



Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/247/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2022. 

 

c) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice  

z analizy gospodarki odpadami komunalnymi w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/248/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy gospodarki odpadami komunalnymi w 2021 r. 

 

 

 

 



d) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXIV/190/21 Rady Gminy Tuplice 

z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/249/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale  

Nr XXXIV/190/21 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 r. w sprawie zatwierdzenia 

Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

 

e) w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Panią Małgorzatę Smyk-Skołozubow. 



 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Małgorzata Smyk-Skołozubow 

– poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Jasiński 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/250/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie uznania petycji za zasługującą 

na uwzględnienie. 

 

f) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Panią Małgorzatę Smyk-Skołozubow. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Małgorzata Smyk-Skołozubow 

– poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/251/22 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

g) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Wiceprzewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Panią Małgorzatę Smyk-Skołozubow. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Małgorzata Smyk-Skołozubow 

– poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 



Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – poinformował radnych, że będzie głosował przeciw, 

ponieważ jako członek SCYT zobowiązany jest do propagowania strzelectwa. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poinformował radnych, że będzie 

głosował za przyjęciem projektu uchwały, ponieważ w petycji są sformułowania, które nie są 

do przyjęcia. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Jagodzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/252/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie uznania petycji za 

niezasługującą na uwzględnienie. 

 

h) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze w szkołach i przedszkolach, obowiązkowego tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, pedagoga specjalnego, psychologa, 

logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego oraz obowiązkowy 

wymiar godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Kierownika CUW Pana Mateusza 

Szaję. 

 



Kierownik CUW Pan Mateusz Szaja – poinformował radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – zapytał się czym zajmuje się pedagog specjalny – Pan 

Mateusz Szaja odpowiedział radnemu, że pedagog specjalny pracuje z dziećmi, które 

posiadają orzeczenia o niepełnosprawności. 

 

Przewodniczący Rady – w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Arkadiusz Kowalski 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/253/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie określenia zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym 

powierzono stanowisko kierownicze w szkołach i przedszkolach, obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, pedagoga specjalnego, 

psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego oraz obowiązkowy 

wymiar godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci  

6-letnie i dzieci młodsze. 

 



i) w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w oświatowych 

jednostkach organizacyjnych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Kierownika CUW Pana Mateusza 

Szaję. 

 

Kierownik CUW Pan Mateusz Szaja – poinformował radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. Ponadto po uzgodnieniach ze związkami 

zawodowymi wnioskuję o autopoprawki w przedstawionym projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania nad wnioskiem Pana Mateusza Szai   

w sprawie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Borowski, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Wniosek Pana Mateusza Szai o wprowadzenie autopoprawek w projekcie uchwały został 

przyjęty większością głosów. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku z brakiem  

pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard 

Tułacz 

PRZECIW (1) 

Jan Borowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XLIII/254/22 

Rady Gminy Tuplice z dnia 27 września 2022 roku w sprawie Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Tuplice. 

 

 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt 

obwieszczenia, a następnie poprosił o komentarz do projektu obwieszczenia Sekretarz gminy 

Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt 

obwieszczenia dotyczy ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Tuplice. Podjęcie powyższego obwieszczenia jest zatem zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – ze względu na pracę komisji na wspólnym posiedzeniu poprosił  

o opinię Komisji prowadzącą obrady Wiceprzewodniczącą Rady Panią Danielę Rudak. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów  

i Komisja Społeczna wspólnie pracowały nad projektem obwieszczenia i opiniują go 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem obwieszczenia, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. obwieszczenia, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (3) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski, Andrzej Szarlej 

 

Obwieszczenie zostało podjęte przez radnych jednogłośnie. 

 

Ad 16.  Sprawy różne. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się kiedy będzie modernizacja sieci wodociągowej  

w Grabowie, a także poinformował, że chciałby brać udział przy projektowaniu ww. sieci. 

Ponadto radny Jagodzki zapytał się czy jest szansa na wykonanie monitoringu przy świetlicy 

wiejskiej w Grabowie i kiedy ruszy modernizacja dróg gminnych. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się kiedy będzie naprawiana ulica Leśna w Tuplicach  

i czy Starostwo Powiatowe poprawi chodniki przy drodze powiatowej. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – zapytała się czy jest szansa na zmianę 

rozkładu jazdy autobusów w naszej gminie. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – odpowiedziała na skierowane do niej pytania,  

a następnie opowiedziała radnym o spotkaniu z mieszkańcami osiedla przy ul. 9 Maja, które 

odbyło się 1 września 2022 r. 

 

Ad 17. Zamknięcie obrad XLIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1243 zamknął obrady XLIII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XLIII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N . 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

